
MEMO 
 

Voor : Gemeenteraad, Fractie PRO Sliedrecht, t.a.v. de heer Pauw 

 

Van : Wethouder Spek 

 

Datum : 12 september 2024 

 

Betreft : Technische vragen subsidie en kwartaalrapportage Noord-Zuid verbinding 

 

 

 

Geachte heer Pauw, 

 

Op 2 en 3 september stelde u ons een aantal technische vragen. We hebben deze vragen 

samengevoegd en onze beantwoording treft u aan in dit document.   

 

U stelde de volgende vragen: 

 

30 augustus ontvingen wij uw kwartaalrapportage. 

Hierin stelt u dat: 

"Om grote vertraging te voorkomen is er afgelopen zomer voor gekozen om, in afwachting van het 

raadsvoorstel, de meest essentiële onderzoeken alvast uit te zetten. Om de kosten van deze 

onderzoeken te dekken is een subsidie bij de provincie Zuid-Holland aangevraagd" 

 

Wij hebben hierover de volgende vragen: 

 

1. Het raadsbesluit van 23 april 2024 biedt geen dekking meer voor deze kosten. Worden 

deze kosten (deels) gedekt uit de gemeentelijke begroting? Zo ja op welke wijze? 

2. Welke subsidie is hiervoor aangevraagd en onder welke voorwaarden wordt deze eventueel 

verleend? 

3. Per wanneer wordt deze subsidie eventueel verleend? 

4. Welke onderzoek betreft het hier 

5. U stelt in de in laatste kwartaalrapportage dat "de gemeenteraad heeft op 23 april 

€190.000 euro........ " Hiermee wekt u, bij ons, de indruk dat het bedrag van € 190.000 als 

onderdeel van de € 1,9 miljoen anno 3 september 2024 nog steeds is vrijgegeven door de 

gemeenteraad. Graag een uitleg waarop u dit baseert of de bevestiging dat wij dit verkeerd 

hebben begrepen. 
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Ten aanzien van de toegekende 21 miljoen subsidie voor de Noord Zuid verbinding hebben wij de 

volgende vragen: 

 

6. Op welke totaalbedrag staat de subsidie nu na indexaties? 

7. Is het bedrag al (deels) overgemaakt aan de gemeente Sliedrecht 

8. Indien ja, welk bedrag? 

9. Indien ja, onder welke voorwaarden is dit dan gebeurd? 

10. Indien ja op welke wijze en waar zijn deze voorwaarden vastgelegd? 

 

 

Vraag 1 

Het raadsbesluit van 23 april 2024 biedt geen dekking meer voor deze kosten. Worden deze kosten 

(deels) gedekt uit de gemeentelijke begroting? Zo ja op welke wijze? 

Antwoord 

Het college heeft een nieuw raadsvoorstel ingediend voor het verstrekken van een 

voorbereidingskrediet van 2,2miljoen. Indien er conform dit voorstel wordt besloten dan komen 

deze kosten niet ten laste van de exploitatie (gemeentelijke begroting).  

Indien er onverhoopt niet conform het voorstel wordt besloten dan dekken we de kosten allereerst 

uit de reeds toegekende middelen voor de Noord-Zuidverbinding. Daarnaast verwachten we 

subsidie van de provincie Zuid-Holland te ontvangen welke een gedeelte van de kosten zal dekken. 

Een eventueel restant komt vervolgens ten laste van het programma Ruimtelijke Vernieuwing. 

(gemeentelijke begroting).  

 

Vraag 2 

Welke subsidie is hiervoor aangevraagd en onder welke voorwaarden wordt deze eventueel 

verleend? 

Antwoord 

Op 31 juli j.l. zijn voor het project Noord-Zuidverbinding bij de Provincie Zuid-Holland (PZH) twee 

aanvragen ingediend voor subsidie. Dit betreffen subsidies van de ‘Vliegende Brigade’. Ook in 2023 

is door PZH een projectsubsidie van de ‘Vliegende Brigade’ verleend.  

Zoals op de website van PZH vermeld, is het doel van de subsidie om planvorming van 

woningbouwprojecten te versnellen. Gemeenten kunnen een bijdrage vragen voor de inhuur van 

expertise en capaciteit. Voor specifieke subsidievoorwaarden verwijzen we u graag door naar de 

website van PZH. De Vliegende Brigade - Provincie Zuid-Holland 

 

Vraag 3 

Per wanneer wordt deze subsidie eventueel verleend? 

Antwoord 

De beide subsidieaanvragen zijn op 31 juli j.l. ingediend. We zijn in afwachting van de reactie van 

PZH.  

  

https://www.zuid-holland.nl/onderwerpen/ruimte/versnellen-woningbouw/versnelling-woningbouw-vliegende-brigade/
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Vraag 4 

Welke onderzoeken betreft het hier? 

Antwoord 

Het betreft onder andere flora & fauna onderzoek, milieukundig onderzoek en geotechnisch 

onderzoek. De opdrachten voor deze onderzoeken moeten tijdig worden verstrekt omdat ze een 

lange voorbereidingstijd vergen en –in het geval van het flora- en faunaonderzoek- 

seizoensgebonden zijn. 

 

Vraag 5 

U stelt in de in laatste kwartaalrapportage dat "de gemeenteraad heeft op 23 april €190.000 

euro........ " Hiermee wekt u, bij ons, de indruk dat het bedrag van € 190.000 als onderdeel van de 

€ 1,9 miljoen anno 3 september 2024 nog steeds is vrijgegeven door de gemeenteraad. Graag een 

uitleg waarop u dit baseert of de bevestiging dat wij dit verkeerd hebben begrepen. 

Antwoord 

Uw indruk is juist. De gemeenteraad heeft € 190.000, - gereserveerd voor de eerste fase van het 

project na raadsbesluit. De onderbouwing hiervoor hebben we onderstaand samengevat. Dit is 

daarmee dan ook de uitleg van het gestelde in de kwartaalrapportage.  

 

In het raadsbesluit van 23 april 2024 is o.a.:  

1. Ingestemd met de voorkeursvariant en bijbehorende oplossingen voor de voorzieningen 

2. Onder de voorwaarde, dat er een overeenkomst is met projectontwikkelaars voor 1 juli 

2024, ingestemd met een voorbereidingskrediet van € 3,8 miljoen, waarvan €1,9 miljoen 

wordt afgedekt door een bijdrage van derden; 

3. In de reserve Koers 2030 een bedrag van € 1,9 miljoen te reserveren als risicodekking voor 

het voorbereidingskrediet 

 

Onder de argumentatie van de beslispunten en in de financiële bijdrage wordt een verdere 

toelichting gegeven op het verloop van het proces.  

Wanneer er geen samenwerking tot stand is gekomen met de ontwikkelaars zullen de kosten van 

de eerste projectfase volledig ten laste van de gemeente komen. Deze kosten zijn geraamd op € 

190.000, -. Hiervoor is een reservering gemaakt in de Reserve Koers 2030.  

 

Vraag 6 

Op welke totaalbedrag staat de subsidie nu na indexaties? 

Antwoord 

Conform de beschikking is het totaalbedrag € 22.009.898, - incl. BTW; prijspeil 2023  

 

Vraag 7 

Is het bedrag al (deels) overgemaakt aan de gemeente Sliedrecht? 

Antwoord 

Ja, de gemeente heeft de eerste termijn in het voorjaar j.l. ontvangen.  
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Vraag 8 

Indien ja, welk bedrag? 

Antwoord 

In het voorjaar j.l. is de eerste termijn van € 11.004.949, - ontvangen. In het komende 4e kwartaal 

wordt, conform de beschikking, de tweede termijn van € 11.004.949, - verstrekt.  

Op de genoemde voorschotten wordt jaarlijks per 1 oktober indexatie toegepast conform de Index 

Bruto Overheidsinvesteringen.  

 

Vraag 9 

Indien ja, onder welke voorwaarden is dit dan gebeurd? 

Antwoord 

Er zijn geen specifieke voorwaarden gesteld bij het verstrekte eerste termijn bedrag anders dan al 

reeds opgenomen in de beschikking. Verantwoording van de subsidiegelden vindt plaats via het 

systeem van single informatieverstrekking SiSa. Zie hiervoor een nadere toelichting op de website 

van de Rijksoverheid. (Single information, Single audit (SiSa) | Financiën gemeenten en provincies | 

Rijksoverheid.nl) 

 

Vraag 10 

Indien ja op welke wijze en waar zijn deze voorwaarden vastgelegd? 

Antwoord 

De algemene voorwaarden zijn vastgelegd in de verstrekte beschikking. Zoals ook onder vraag 4 

beantwoord vindt verantwoording plaats via de SiSa. 

https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/financien-gemeenten-en-provincies/uitwisseling-financiele-gegevens-met-sisa-en-iv3/single-information-single-audit-sisa
https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/financien-gemeenten-en-provincies/uitwisseling-financiele-gegevens-met-sisa-en-iv3/single-information-single-audit-sisa

